
Oslo Travklubb 
           Bankkonto 1503.17.81253 
           Postboks 194, Økern, 0510 Oslo 
           Org. nr: 984 541 775 

	

	

	

Protokoll	fra	Generalforsamling	30.1.2019	

	

Leder	Sverre	Risa	ønsket	alle	de	27	fremmøtte	velkommen.	Av	de	27	fremmøtte	var	det	27	
stemmeberettiget.		

Han	la	frem	spørsmål	om	godkjenning	av	innkallingen,	den	ble	enstemmig	vedtatt.		

Sverre	Risa	ble	valgt	til	møteleder	og	Anja	Wigre-Rohde	til	referent.	Jan	Risa	og	Tarald	Straume	ble	
valgt	til	å	underskrive	protokollen.		

	
Styrets	beretning:		
Styrets	beretning,	samt	rapporter	fra	Ponnistallen,	Sportsgruppen	og	Amatørstallene	ble	lagt	frem.		

Enstemmig	vedtatt.			

	

Regnskap:		
Regnskapet	ble	gjennomgått	av	lagets	kasserer,	Lisa	Fredriksen.		
Travklubben	hadde	i	2018	et	overskudd	på	25.093,98.		
	
Overskuddet	skyldes	at	verdiene	i	ponnistallen	er	ført	inn	i	regnskapet.		
	
Det	ble	og	bemerket	at	det	ikke	var	merket	av	på	revisjonen	om	regnskapet	hadde	gått	med	over-	
eller	underskudd.	Det	var	overskudd	som	var	rett	resultat	
	
Regnskapet	ble	enstemmig	vedtatt.		



	

Fastsettelse	av	kontingent	for	2018.		

Ordinært	medlem	kr.	250	
Medlem	under	16	år	kr.	50	
Medlem	over	67	år	kr.	100	
	
Enstemmig	vedtatt.		
	

Fastsettelse	av	Styregodtgjørelse	ble	ikke	tatt	opp	så	da	videreføres	godtgjørelsen	som	i	
2018:		

Leder	kr	7500	
Styremedlemmer	kr	2500	
Varamedlemmer	kr	1500	
Sekretær	kr	5000	
Kasserer	kr	5000	
Godtgjørelsen	utbetales	i	desember.		

Innkomne	forslag:	

Fra	Arne	Holm	

1. For å bedekke ei hoppe må du reise til en  seminstasjon. Det er stress både for 
hoppe og føll og slik stress nedsetter fruktbarheten hos hoppa. Jeg ønsker at det skal 
være frivillig om du vil å reise til en seminstasjonen eller inseminere hoppen hjemme. 
Dette er aktuelt med fersk sæd, men ikke så aktuelt med frossen sæd der man 
inseminerer hoppen etter eggløsning. 

• Arne forklarer på møtet at han ønsker å finne ut om og eventuelt hvor dette er 
lovfestet, og det er rom for å endre praksis. Dette må løftes oppover i 
systemet for å få gjort en eventuell endring. 

2. Etter planen skal Bjerke Dyrehospital rives. 

• Bjerke Dyrehospital er en meget stor ressurs for hester i Norge. Der 
arbeider meget dyktige veterinære med internasjonalt  ry. Hospitalet har 
vært i drift fra 1980 og de som har arbeidet der har høstet mye erfaring. 

• Et nytt hospital med samme kapasitet vil koste ca 35-40 mill  pluss tomt. 
• Det er ikke sikkert at den rutinerte stab følger med heller. 
• Nå er Veterinærhøyskolen stengt pga Salmonella smitte. Jeg tror ikke de 

åpner før de er flyttet til Ås. Da er Bjerke Dyrehospital god å ha.  
• Å bli smittet kan lett skje om igjen da det internasjonale samkvem øker år 

for år. 
o Arne ønsker at det skal protokollføres at Styret i OTK skal jobbe for 

å beholde dagens anlegg på Bjerke. Dette gjelder da Dyrehospitalet, 
staller og treningsanlegget. Ønsket er da at dette heller skal utvikles 
enn å bygges ned og få bebyggelse nærmere og nærmere 
løpsarenaen som på sikt kan ”kreve” avvikling av hele Bjerke 
Travbane både som treningsanlegg og løpsbane. 

Enstemmig	vedtatt.	



Valg:		
Valgkomiteen	har	bestått	av	Linda	Kristoffersen	og	Lena	Opshal.	
Innstillingen	ble	lagt	frem	av	Styreleder	leder	og	nestleder	på	e-post.		
		
Styret:		
De	som	er	på	valg:	
Sverre	Risa	
Anja	Wigre-Rohde	
Olav	Grønmyr	(trakk	seg	fra	styret	16/1-19)		
	
Vara:	
Eystein	Berge	
Knut	Erik	Johannesen	
	
	
Valgkomiteens	innstilling	til	styret:	
Nye:								Arne	Holm	
															Knut	Flatlandsmo	
		
Vara:							Anja	Wigre-Rohde	
															Odd	Johansen	
		
Revisor:			Lena	Opsahl	
															Stein	Rytterager	
Vara:							Linda	Kristoffersen	
		
Valgkomite:	Lena	Opsahl	
																		Mona	Lunde	
																		Blank(benkeforslag)	
Vara:										Sverre	Risa	
	
	
Valg	av	leder	og	nestleder:	
Leder:	 	 Arne	Holm	
Nestleder:			 Anja	Wigre	Rohde	1	år.			
	
Enstemmig	vedtatt.		
	
	
Styret	for	2018	har	da	følgende	sammensetning:		

Leder	Arne	Holm	
Nestleder	Anja	Wigre	Rohde	
Styremedlem	Knut	Flatlandsmo	
Styremedlem	Ane	Winger	
Styremedlem	Vidar	Skogdalen	
	
Enstemmig	vedtatt.	
	
	
Vararepresentanter	for	1	år		
Odd	Johansen	
Anne	Marie	Sveen		



	


